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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesz a kormány a magyar kiskereskedők verseny hátrányának kiegyenlítéséért?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Draskovics Tibor
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Az utóbbi években Magyarországon gombaszám nőnek a Kínai üzletek már nem csak a
nagyvárosokban, hanem a kisebb településeken is . Ezekben az üzletekben nagyon alacsony
áron lehet vásárolni, ami szinte már irreális, hiszen az előállítás, szállítás, vám (??) stb .
költségeket ha számolunk akkor is többe kellene kerülnie. És még hol van a kereskedelem
költsége és haszna? Tehát nehéz megérteni a hazai kereskedőnek, hogy hogyan mehet ez így?
Igaz azt is lehet látni, hogy ezekben a boltokban ritkán adnak számlát, és mondják, hogy az
áruk beérkezése és eredete is bizonytalan . Sajnos a településeken megjelenő ilyen olcsó és
bizonytalan eredetű árut értékesítő üzletekkel szemben a hazai kereskedelem nem tud
versenyezni, mert hátrányban, erős hátrányban van.

Tisztelt Miniszter Úr!

Akar-e és tud-e a kormányzat tenni a versenyhelyzet kiegyenlítéséért?
Hogy lehet a sok esetben nem vámkezelt számla nélküli eladott termékek ellen
fellépni?
Egyáltalán van-e szándék arra, hogy megvédjük a magyar kiskereskedői hálózatot?
Az APEH és a VPOP miért nem lép fel a hazai piac érdekében?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . március 9.
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